
Referat – afdelingsbestyrelsesmøde d. 24.08.2023
Til stede ved mødet:
Sofie og Lærke
1 Valg af dirigent Sofie
2 Valg af referent Lærke
3 Godkendelse af referat fra

sidste møde
Godkendt

4 Behandling af forslag/emner 1. Beskeder fra/til administrationen Østjysk Bolig
a. Bestyrelsen havde misset en invitation til

budgetmøde, og har ikke fået
gennemgang af forslaget til budget for
1/5-2024 til 30/4-2025.

2. Beskeder fra/til driftscenteret
a. Bestyrelsen spurgte ind til vores forslag

om at bygge en lille trappe fra
105-rækkerne, ved højen der fører ned til
vejen. Ifølge driftscenteret behøver det
ikke være et forslag til afdelingsmødet,
men kan dækkes af alm. drift.

b. Mail sendes til driftscenteret med nogle
skader til terrasser og cykelskur.

3. Beskeder fra repræsentantskabet
a. Intet nyt.

4. Beskeder fra kasserer
a. Intet nyt.

5. Beboerhenvendelser
a. Ingen henvendelser.

6. Vaskehuset
a. Fungerer fint med det nye system.

7. Facebooksiden
a. Intet nyt.
b. Varetagelse af Facebooksiden bør

overvejes, hvis der ikke bliver valgt en ny
bestyrelse til afdelingsmødet.

8. Velkomstbrevet
a. Velkomstbrevet bør opdateres. Dels er

nogle links forældede, grundet
overgangen til Lejerbo, men derudover bør
brevet kunne stå selvstændigt i tilfælde af
at der ikke er en bestyrelse.

9. Arrangementer
a. Evaluering af havedag og sommerhygge d.

8/8-23



Arrangementet var hyggeligt. Vi var cirka
7 deltagere. Skraldeindsamlingen gik fint.
Det var lækkert med andet mad end fx
pizza, men det er besværligt at man skal
bestille større mængder.

b. Afdelingsmøde d. 5/9-23
i. Lærke forbereder en beretning om

året
ii. Sofie forbereder præsentation af

regnskab/budget
iii. Vi forbereder en lille invitation til

afdelingsmødet til fordeling i
postkasser, med information om,
hvad mødet er, hvad bestyrelsen
gør. Og at der vil være kage/snacks
til mødet.

5 Evt. Intet nyt.
6 Valg af fremtidige mødedato Næste møde er afdelingsmødet d. 5/9-2023


